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Zápisnica zo zasadania OZ zo dňa 07. 03. 2014 
 
Prítomní poslanci: 5 
Neprítomní: 2 
Ostatní: podľa prez. listiny (príloha) 
 
Rokovanie: 
 
1. Predsedajúci – starosta obce privítal o 18.10 hod. poslancov a ostatných prítomných. 

Skonštatoval, že prítomných poslancov je nadpolovičná väčšina, obecné zastupiteľstvo je 
spôsobilé rokovať a uznášať sa. 
 

2. Starosta za zapisovateľku určil – Zuzanu Michalcovú, za overovateľov zápisnice: Ing. 
Lukáš Baroš  a Ján Bukovec. 

 
3. Starosta obce predniesol program rokovania:  

 
Program (podľa pozvánky): 

1. Otvorenie  zasadnutia obecného zastupiteľstva. 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 
3. Schválenie programu. 
4. Kontrola plnenia uznesení OZ. 
5. Návrh dodatku č. 3 VZN č. 02/2011 o podmienkach poskytovania sociálnych služieb. 
6. Návrh na schválenie vypracovania projektu na premostenie potoka ku Barošom 

(Blašková záhrada). 
7. Návrh na schválenie vypracovania projektu na rekonštrukciu verejného osvetlenia 

pozdĺž hlavnej cesty. 
8. Správa o stave projektov. 
9. Rôzne. 
10. Interpelácie.  
11. Diskusia. 
12. Záver. 

, ktorý poslanci bez pripomienok schválili. 
 

4. Kontrola plnenia uznesení OZ. 
 

Pri predchádzaní a kontrole predchádzajúcich uznesení bolo zistené, že všetky uznesenia boli 
splnené. 
 
Návrh uznesenia OZ: 
berie na vedomie 

− prehľad plnenia uznesení  
 

5. Návrh dodatku č. 3 VZN č. 02/2011 o podmienkach poskytovania sociálnych služieb. 
 
Starosta obce oboznámil poslancov so zmenami vo VZN č. 02/2011 o podmienkach 
poskytovania sociálnych služieb. Po krátkej diskusií dal starosta hlasovať. 
 
Návrh uznesenia OZ: 

I.  schvaľuje 
- návrh dodatku č. 3 VZN č. 02/2011 o podmienkach poskytovania sociálnych 

služieb. 
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Hlasovanie: 
ZA:5 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 
Marek Macko 
Vlastimil Bielik 
Rastislav Hollý 
Ing. Lukáš Baroš 

Ján Bukovec 
 

  

 
  Uznesenie BOLO schválené. 
 
 

6. Návrh na schválenie výdavkov -  vypracovania projektu na premostenie potoka ku 
Barošom ( Blašková záhrada). 

 
Starosta informoval poslancov o premostení potoka, o ktoré požiadal p. Kršák. Navrhol 
poslancom, aby obec dala vypracovať projekt a dali ho na schválenie Správe Povodia 
Váhu. Po dlhej diskusií poslanci navrhli, aby sa začalo pozemkami, pozemky smerom do 
Blaškovej záhrady odkúpili od žijúcich vlastníkov pod miestnu komunikáciu. Po dlhšej 
diskusií dal starosta hlasovať o poslednom návrhu.    
 

Návrh uznesenia OZ: 
I.  schvaľuje 

− oslovenie známych vlastníkov na parc. EKN č. 4910/2, 4911, 4912 a 1913/4 
o odkúpenie podielov pre obec za účelom vytvorenia miestnej 
komunikácie a príprava podkladov ku kúpnej zmluve na schválenie OZ. 

II.  odporúča 
− vlastníkovi nehnuteľností (rod. dom č. 23), aby si dal vypracovať projekt 

na premostenie potoka príp. hľadal riešenie prístupu  
 

Hlasovanie: 
ZA:5 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 
Marek Macko 
Vlastimil Bielik 
Rastislav Hollý 
Ing. Lukáš Baroš 

Ján Bukovec 
 

  

 
Uznesenie BOLO schválené 

 
7. Návrh na schválenie vypracovania projektu na rekonštrukciu verejného osvetlenia pozdĺž 

hlavnej cesty. 
 

Starosta oboznámil poslancov so zámerom vypracovania projektu na rekonštrukciu 
verejného osvetlenia v obci – vytvorenie nového okruhu pozdĺž hlavnej cesty. Vysvetlil 
im, že sa musí dať vypracovať projekt, ktorý by stál cca. 1.000,-€ a rekonštrukcia 
osvetlenia by sa podľa odhadu pohybovala od 12.000,-€ do 15.000,-€. Po dlhšej diskusií 
dal starosta hlasovať.  
 

Návrh uznesenia OZ: 
schvaľuje 

− vypracovanie projektu na rekonštrukciu verejného osvetlenia v sume do 1.000,-€ 
 

Hlasovanie: 
ZA:5 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 
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Marek Macko 
Vlastimil Bielik 
Rastislav Hollý 
Ing. Lukáš Baroš 

Ján Bukovec 
 

  

 
     Uznesenie BOLO schválené. 
 

8. Správa o stave projektov. 
 
Starosta oboznámil poslancov s podanými projektmi. Ďalším podaným projektom je 
prevencia kriminality, ktorého vyhodnotenie bude v marci. Projekt cezhraničnej 
spolupráce ČR - SK je schválený a práve prebieha verejné obstarávanie na kasanice, 
klobúky a krpce.    
 

Návrh uznesenia OZ: 
berie na vedomie 
− správu o stave projektov 
 
 

9. Rôzne 
 

a. Informácia- výberové konanie na riaditeľa v ZŠ. 
Starosta informoval poslancov o výberovom konaní na riaditeľa v ZŠ. Jedinou 
uchádzačkou bola súčasná riaditeľka p. Rizmanová.    
 

b. Informácia – voľba prezidenta 
 

Starosta informoval poslancov o počte delegovaných členov do okrskovej volebnej komisie 
vo Fačkove a stave prípravy na voľbu prezidenta. 
 

c. Informácia – realizácia mapovania bývalej skládky odpadov 
 
Starosta informoval poslancov o liste, v ktorom bola žiadosť o spoluprácu pri riešení 
geologickej úlohy, kde hlavným cieľom je podrobný prieskum enviromentálnej záťaže, 
vrátane vypracovania analýzy rizika znečisteného územia - skládky, ktorá sa nachádza pri 
požiarnej zbrojnici.  
 

10. Interpelácie. 
 
Neboli vznesené žiadne interpelácie – otázky na starostu, HKO a prac. obce. 

 
 

11. Diskusia 
 

J. Bukovec požiadal starostu, aby sa zápisnice z minulých zasadnutí vždy včas zvesili 
z úradnej tabule a aktuálne zápisnice sa vyvesili nielen na úradnú tabuľu, ale aj na  
internetovú stránku obce. Poslanci sa dohodli a želajú si, aby všetky zápisnice  zo zasadnutí 
boli zverejnené. 
 
Odpredaj pozemku Vincentovi Hollému. 
Starosta oboznámil poslancov so žiadosťou Vincenta Hollého o odpredaj pozemku – 
neknihovanej parcely pri potoku Suché. Starosta však podotkol, že cez tento pozemok je 
v územnom pláne zakreslená a plánovaná cesta – miestna komunikácia. V. Bielik ako 
predseda komisie ROEP uviedol, že odpredaj je sporný, pretože v súčasnosti by znemožnil 
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prístup ostatných spoluvlastníkov, ale v prípade realizácie miestnej komunikácie by sa 
problém vyriešil. Po dlhej diskusií sa poslanci zhodli, že ak p. Hollému dajú súhlas všetci 
spoluvlastníci parc. č. 1064 a okolitých nehnuteľností, bolo by možné mu neknihovanú 
parcelu odpredať v režime osobitného zreteľa bez časti pod miestnu komunikáciu, alebo za 
predpokladu ťarchy pre spätný odpredaj obci  pod miestnu komunikáciu. V tomto znení bude 
p. Hollému aj formulovaný list – odpoveď na žiadosť. V prípade jeho nespokojnosti sa bude 
žiadosťou zaoberať aj príslušná komisia OZ. 
 
Vodáreň. 
Starosta navrhol poslancov, aby sa vyčlenili peniaze na opravu – zastrešenie vodárne. V. 
Bielik navrhol, aby sa stavba zapísala pod obec, urobil sa geometrický plán a časť pozemku 
parc. č. 3132 pod stavbou sa odkúpila. Starosta po dlhšej diskusií dal hlasovať. 
 
Návrh uznesenia OZ: 

schvaľuje 
− vykonanie úkonov k zapísaniu stavby - bývalej vodárne ZŠ do katastra 

a odkúpenia pozemku pod stavbou 
 
 

Hlasovanie: 
ZA:4 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 1 
Marek Macko 
Rastislav Hollý 
Ing. Lukáš Baroš 

Ján Bukovec 
 

 Vlastimil Bielik 

 
     Uznesenie BOLO schválené. 
 
Starosta informoval  poslancov o zaplatení príspevku do oblastnej organizácie cestovného 
ruchu, ktorý každoročne uhrádzame v sume 500,- €. Uviedol, že príspevok sa nám vrátil vo 
väčšej sume, či už napr. v podobe mikulášskych balíčkov, lavičiek, alebo príspevku na 
fašiangy.   
 
Asfaltovanie výtlkov 
Starosta informoval poslancov, že by bolo dobré schváliť uvoľnenie investícií z rozpočtu obce 
na opravu výtlkov, ktoré sa nestihli v minulom roku. Po krátkej diskusií dal starosta hlasovať.  
 
Návrh uznesenia OZ: 

schvaľuje 
− použitie finančných prostriedkov z rozpočtu obce na opravu výtlkov v celkovej 

sume 2500,-€.  
 
Hlasovanie: 

ZA:5 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 
Marek Macko 
Vlastimil Bielik                                    
Rastislav Hollý 
Ing. Lukáš Baroš 

Ján Bukovec 
 

  

 
     Uznesenie BOLO schválené. 
 
Zdravotné stredisko 
Starosta vyzval  poslancov, aby do budúceho zastupiteľstva pouvažovali, ako vyriešia stav 
zdravotného strediska, teda navrhnúť, na čo by mohla budova v budúcnosti slúžiť, čomu by sa 
prispôsobil ďalší postup.  
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12. Záver 

Starosta poďakoval prítomným za účasť – OZ ukončené o 20.45 hod. 
 
 
Overovatelia zápisnice:  Ing. Lukáš Baroš                               
 Ján Bukovec v.r. 
Ing. Miroslav Mikula v.r. 
                                                                                                                   
Zapisovateľka:    Zuzana Michalcová v.r. 
 


